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RRM.0012.3.12.2025 

Protokół 

Komisji Budżetu i Majątku Gminnego Rady Miejskiej we Wschowie 

z dnia 24 kwietnia 2025 r. 

 

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji Radny Tadeusz Sobczuk. 

 

Tematyka posiedzenia: 

1. Zaopiniowanie projektów uchwał na XIV Sesję Rady Miejskiej we Wschowie. 

2. Wolne wnioski. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

Zastępca Burmistrza - Marek Kraśny 

Skarbnik Miasta i Gminy Wschowa – Justyna Staszak 

Dyrektor Biura Oświaty – Monika Bober 

oraz radni - członkowie Komisji Budżetu i Majątku Gminnego zgodnie z listą 

obecności 

 

Przewodniczący Komisji Radny Tadeusz Sobczuk powitał wszystkich zebranych  

i przedstawił plan omawianych tematów bieżącej komisji. 

 

Ad. 1. Zaopiniowanie projektów uchwał na XIV Sesję Rady Miejskiej  

we Wschowie. 

a) projekt uchwały zmieniającej Uchwałę budżetową Miasta i Gminy 

Wschowa na 2025 rok (druk 123) 

Skarbnik Miasta i Gminy Wschowa – Justyna Staszak wyjaśniła zapisy autopoprawki  

do projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Radny Tadeusz Sobczuk zapytał o zwiększenie kwoty na 

remonty kamienic we Wschowie i o projekt na ulicę Cichą i Wąską. 

Skarbnik Miasta i Gminy Wschowa – Justyna Staszak udzieliła odpowiedzi na pytania 

Radnego. 

Zastępca Burmistrza - Marek Kraśny uzupełnił odpowiedź Pani Skarbnik. 
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Radni przeszli do głosowania w sprawie opinii do projektu uchwały. 

Wyniki głosowania: 

Za: 5 

Przeciw: 0 

Wstrzymało się: 0 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

b) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy 

finansowej Województwu Lubuskiemu (druk 124) 

Zastępca Burmistrza - Marek Kraśny udzielił wyjaśnień do projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Radny Tadeusz Sobczuk zapytał o termin zakończenia 

będącej obecnie w budowie ścieżki rowerowej.  

Zastępca Burmistrza - Marek Kraśny udzielił odpowiedzi. 

 

Radni przeszli do głosowania w sprawie opinii do projektu uchwały. 

Wyniki głosowania: 

Za: 5 

Przeciw: 0 

Wstrzymało się: 0 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

c) projekt uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania oraz 

przeprowadzania kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania 

dotacji udzielanych z budżetu Gminy Wschowa dla niepublicznych szkół  

i przedszkoli prowadzonych przez osoby fizyczne i osoby prawne 

niebędące jednostkami samorządu terytorialnego. (druk 122) 

 

Dyrektor Biura Oświaty – Monika Bober udzieliła wyjaśnień do projektu uchwały. 

Radny Maciej Gała zapytał czy zmieniły się kwoty dotacji. 

Dyrektor Biura Oświaty – Monika Bober udzieliła odpowiedzi. 

Radny Łukasz Winiarski zapytał o wysokość zaoszczędzonej kwoty.  
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Dyrektor Biura Oświaty – Monika Bober powiedziała, że informację o wysokości  

zaoszczędzonej kwoty przekaże na kolejnej komisji. 

Przewodniczący Komisji Radny Tadeusz Sobczuk zapytał o kwestię konieczności 

refundacji. 

Dyrektor Biura Oświaty – Monika Bober udzieliła odpowiedzi. 

  

Radni przeszli do głosowania w sprawie opinii do projektu uchwały. 

Wyniki głosowania: 

Za: 5 

Przeciw: 0 

Wstrzymało się: 0 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

d) projekt uchwały w sprawie ustalenia opłaty za parkowanie pojazdów  
na terenie parkingu przy plaży w Lginiu oraz wprowadzenia regulaminu 

parkingu (druk 126) 
 

Zastępca Burmistrza - Marek Kraśny udzielił wyjaśnień do projektu uchwały. 

Podjęto dyskusję o zasadach działania systemu. 

Zastępca Burmistrza - Marek Kraśny powiedział, że zostanie przygotowany również 

parking bezpłatny. 

 

Radni przeszli do głosowania w sprawie opinii do projektu uchwały. 

Wyniki głosowania: 

Za: 5 

Przeciw: 0 

Wstrzymało się: 0 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

e) projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025 - 2032 (druk 127) 
 

Skarbnik Miasta i Gminy Wschowa – Justyna Staszak wyjaśniła zapisy projektu 

uchwały. 
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Zastępca Burmistrza - Marek Kraśny uzupełnił odpowiedź Pani Skarbnik. 

Radny Władysław Brzechwa zapytał czy kwota 70 tys. zł jest przeznaczona na 

utwardzenie drogi w Konradowie i wiaty przystankowe. 

Zastępca Burmistrza - Marek Kraśny odpowiedział na pytanie Radnego. 

 

Radni przeszli do głosowania w sprawie opinii do projektu uchwały. 

Wyniki głosowania: 

Za: 5 

Przeciw: 0 

Wstrzymało się: 0 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Ad. 2. Wolne wnioski. 

Radny Władysław Brzechwa zapytał czy dzieci ze Szkoły Podstawowej w Konradowie 

będą uczęszczać do Szkoły Podstawowej w Jędrzychowicach. 

Dyrektor Biura Oświaty – Monika Bober udzieliła odpowiedzi. 

Przewodniczący Komisji Tadeusz Sobczuk zapytał czy zostały zabezpieczone etaty 

dla pracowników likwidowanych szkół. 

Dyrektor Biura Oświaty – Monika Bober udzieliła odpowiedzi. 

Przewodniczący Komisji Tadeusz Sobczuk zapytał o kwestię odpraw dla 

pracowników szkół oraz lokalu dla pracowników obsługi księgowej i kadrowej. 

Dyrektor Biura Oświaty – Monika Bober udzieliła wyjaśnień. 

 

Przewodniczący Komisji Tadeusz Sobczuk podziękował Radnym za obecność  

i zakończył posiedzenie. 

 

 

Przewodniczący Komisji 
 

/-/ Tadeusz Sobczuk 
 
 

Protokołowała: 
A. Safiańczuk 

Starszy inspektor ds. Obsługi Rady Miejskiej 


